

2020 - 2021 小一新生入學註冊日期安排

本校鑑於各區交通及路面情況不穩定，2020-2021 小一入學辦理註冊手續的日期原定於 11 月 21 日(星期四)，現延長至 11 月 22 日(星期五)，註冊日時間為上午 9 時至中午 12 時。如教育局宣佈學校停課，註冊手續仍照常辦理。若因交通情況影響，家長未能在指定時間前往本校辦理註冊手續，請聯絡本校以便商討適當安排。如有任何查詢，請致電 2522 1826。

Date of Registration for Primary One Admission 2020-2021

Since there are still unstable factors affecting the roads and traffic conditions, the Registration for Primary One Admission 2020-2021 that is scheduled to take place on Thursday, 21st November has been extended by an additional day to also include Friday, 22nd November. Registration time is from 9:00 a.m. to 12:00 noon. If there is an announcement by the Education Bureau that school is suspended on either of these days, the registration will still go ahead as planned. If you are unable to attend registration on either of these days due to the transportation issues, please contact the school. For further enquiries, please contact the school at 2522 1826.